
Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Onsdag den 26. oktober 2022 

kl. 17 – 19 

Dagsorden 
Fraværende: Kristian 

Elevråds. rep. Deltager ikke 

Referent: Maria 

Kage: Kristian 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden ved Uffe 

Dagsorden er godkendt. 

 

Punkt 2: 

Masterplan – nyt herfra? 

Der er intet nyt omkring Masterplan. Borgermøde på skolen d. 21/11.  

 

Punkt 3: 

Generel info. Fra skole og SI 

- Ansættelser 

Nuværende skolesekretær har opsagt sin stilling. Der ansættes ny skolesekretær pr. 1/12-22. 

Mette Baade tiltræder som lærer og sprog-/læsevejleder i skole/SI pr. 1/11-22. 

Peter Barkholt tiltræder som lærer og trivselsvejleder pr. 1/11-22. 

Orientering om status omkring sygdom i køkkenet i SI´en. 

  

- Status proces på Nørhalne barnet og Styrkede læreplan. 

Orientering om den proces der er taget hul på i forhold til Nørhalne Barnet og de 

kompetencer vi ønsker børnene skal have med sig videre i ungdomslivet.  

Der arbejdes med emner fra den Styrkede pædagogiske læreplan løbende på 

personalemøderne i SIén. 



- Dagligdag 

 

Punkt 4:  

Mad i institutioner ved Uffe og Henrik 

Vi skal forholde os til, om Nørhalne SiÍ fortsat skal have frokostordning – om det er noget SB træffer 

beslutning om, eller om det skal i afstemning. 

Punktet er genganger fra sidste møde.  

Det opleves at der blandt forældre og personale er stor opbakning til frokostordningen. Der er 

pædagogiske argumenter for at beholde frokostordningen, og personalet oplever der er god læring i 

den fælles madordning. Der er gode dialoger med børnene omkring maden og det opleves at det 

giver sammenhold.  

Skolebestyrelsen beslutter at fortsætte frokostordningen. 

  

Punkt 5: 

Skoleudviklingsplan 2022/23 – 2023/24 

Ved udgangen af oktober måned skal skolen have udfærdiget skoleudviklingsplan for de kommende 
to år. Skoleudviklingsplanen har til formål at beskrive vores fokusområder for de kommende to år. 
Fokusområderne er udvalgt på baggrund af den kommunale kvalitetsrapport og skolens egne data 
samt eksisterende udviklingsforløb. 

De kommunale fokusområder er: 

• Øge andelen af elever, der aflægger alle bundne prøver 
• Drenge og piger skal have lige muligheder for at blive så dygtige, som de kan 
• Øge det faglige niveau på mellemtrinnet 
• Øge elevernes trivsel i gennem støtte og inspiration med et særligt fokus på udskolingseleverne 
 
Skolen fokusområder er: 
 

• læseudvikling for de dygtigste - fastholde de dygtige læsere op på mellemtrinet 
• læseudvikling for ordblinde/meget svage læsere - skabe en større læseudvikling for de 

svageste læsere.  
• trivsel - understøtte klasseteamenes arbejde med trivsel på klasserne.  
• Lærernes kompetencer ind i Nørhalne barnet – A. P. Møller projektet 
• Ro og orden 
• Overgange - at skabe forståelse og rød tråd i overgangene fra børnehave til 0., fra 0. til 1. og 

fra 3. til 4. klasse 
 



Skolerne vælger typisk tre – fire fokusområder der skal have særligt fylde den kommende år. Et eller 
to punkter skal være fra de kommunale fokusområder. 
Nørhalne barnet og herunder A. P Møller projektet, som der tidligere er informeret om til SB, skal 
være en del af udviklingsplanen. Det er desuden vores indgang til det kommunale fokuspunkt – Øge 
elevernes trivsel gennem støtte og inspiration. 
Derudover er der et kommunalt forløb i forhold til at øge det faglige niveau på mellemtrinet. 
Indholdet her i er almen didaktisk uddannelse af skolens mellemtrins lærere. Da vi er med i A. P 
Møller projektet, deltager vi først her i til næste skoleår.  
 
SB er de første til at blive forholdt den kommende skoleudviklingsplan. Herefter tages det på 
afdelingsmøderne i skole og SFO. 
 
Orientering om de tanker der er gjort sig omkring skoleudviklingsplanen.  
 
- Hvad tænker SB ind i punkterne? 
- Har SB holdninger til hvilke punkter der kunne arbejdes med? 
SB anbefaler at have få fokusområder, som der arbejdes med, fremfor at have fokus på for meget. 
Fokus på trivsel og faglighed, herunder de dygtige elevers muligheder for at udvikle sig. Ønske om 
fokus på faglig motivation og nysgerrighed, samt opmærksomhed på støtte og inspiration.   
 
 

Punkt 6: 

- Budgetgennemgang ved Henrik 

Orientering og gennemgang af budgettet. Budgettet overholdes. SB godkender budgettet. 

 

Punkt 7: 

Reduktion af SFO tid.  

Der er på budget 2023, truffet beslutning om reduktion af SFO tiden.  

Hvordan ser SB udmøntningen heraf? 

Der skal reguleres med 25 min. pr. uge. i vuggestue, børnehave og SFO. 

SB ønsker der er ens åbningstider for både SI og SFO. 

Beslutning om at åbningstiden forkortes mandag-torsdag, så der lukkes kl. 16:53:45, og fredag 

fortsat kl. 16:00.  

 

Punkt 8: 

Punkter til kommende dagsorden 



Opdatering af hjemmeside 

 

Punkt 9: 

Godkendelse af referat 

 

 


